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Emne: Skolebestyrelsesmøde 
 

Mødedato 

10-01-2018 
Mødested/lokale 

Mødelokale 4 
Starttidspunkt kl. 

17.00 
Forventet sluttidspunkt kl. 

19.00 
Deltagere  

Karen Balslev Pedersen, Amra Avdibegovic, Eva Blach Skov, Inge-Lise Pedersen, Kim Sørensen, June 
Munck Jakobsen, Ema, (8.b), Naja 9.b, Susanne Fjeldgaard Kristensen, Anders Harfot og Lone K. Andersen 
Fraværende: 

Brian Mark Larsen, Senada Mehic, Jeppe Buk, Morten Pelch 
 

Dato 

10-01-2018 
Referent 

Lone K. Andersen 
Direkte telefonnr. 

76 81 37 05 
Journalnr. 

 
 
 
 
Dagsorden 
1214 Protokol v/ Karen 

Godkendt 

1215 Elevråd 
Elevrådets temadag vil sikkert handle om færden på nettet og antimobbestrategien. 
Invitation til fællesdag for elevrådene i Vejle Kommune.  
Karen spørger om de små klasser bliver hørt, når der er ønskerunder. Det er persona-
let i indskolingen der er opmærksomme på ønsker derfra. Måske skal det overvejes, 
at lave en elevråd for de mindste.  

1216 Andre emner af interesse – kendt som evt. 
Vi har haft besøg af Vejle Kommunes interne audit. Vi har en papirmappe med be-
skrivelse vores kemikalier – det skal på sigt være digitalt.  
Vi holder ansættelsessamtaler d. 29.1.2018 ansættelsessamtaler. Amra deltager.  
9. årgang føler sig forsømt i F/K – De har fået deres lærer tilbage oplyser AHA 

1217 3 års vision for LC arbejdet – fagligt løft v/ SK 
Vi er udvalgt til at skulle lave fagligt løft, hvor det er dansk og matematik, der skal 
prioriteres. Vi skal løfte alle elever min. til karakteren 2. 
Alle elever skal løftes, men der er også særlige indsatser på f.eks elever, der er ord-
blinde. Der er holddannelser i f.eks matematik. Valghold skal erstattes af kompeten-
ceforløb. Vi bliver specifikke på at få kompetencer og på eksamensforberedelse. 
I den kommende 3 årige periode vil vi fokusere på forældreinddragelse. Vi sætter 
læring i centrum.  
Bilag med visionen vedhæftes referatet. 
Vi vil arbejde mod kollegial supervision – dette med henblik på høje psykiske krav. 
Når man er ”ikke uddannelsesparat” kan man få andre kompetencer med herfra. 
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Fra Ontario: Eleverne skal selv fremlægge deres elevplan. 
Udarbejde kompetencekort til eleverne. 
Tidligere fagudvalg vil vi gerne fremadrettet indarbejde i PLF, så f.eks dansklærerne 
møder hinanden i afdelingerne. Når man finder ud af, at noget virker bedre end an-
det, er det vigtigt at dele det med andre – ”hvad er læringsudbyttet af det vi gør”? 
Dette også på trivsel.  
Forældreinddragelse og -opbakning har stor indflydelse på elevernes læring. Det er 
en stor udvikling, når eleverne træner hvorfor og hvordan de lærer.  
Vi får besøg af 2 pers fra undervisningsministeriet, som skal motivere os til det fag-
lige løft.   
Ting tager tid – det er fint, vi har 3 år til det.  
Projektet går ud på at løfte alle børn 

1218 Valg til skolebestyrelsen 
Karen og Susanne er valgbestyrelse – Lone hjælper med det skriftlige. 
Vi vælger at få invitationen oversat.  
Vi skal skrive drypvis ud, hvor vi opfordrer til at stille op.  
Festivalen er d. 12.4.2018 – her kan bestyrelsen gøre reklame for valget. Opfordring 
til forældrerødderne.  

1213 Efterretninger/status fra: 
a/ Skoleleder 
Opsigelse fra en medarbejder.  
HR arbejder med ledelsen omkring Leadership Pipeline 
b/ Formanden  
Henvendelse om parkering i Kiss & Ride. Skolen kan ikke holde justits, men sætter 
nogle gange et kort i bilruden. 
Antimobbestrategi – Karen sørger for en tilføjelse. 
Arrangement for forældrerådene. d. 18.1.2018 udsættes til marts.  
Er der mulighed for et skab eller lign. hvor forældrerødderne kan opbevare ting til 
f.eks halloween. Der er et skab på gangen – det undersøges om det bruges. I givet 
fald nøgle til bestyrelsen. 
5. årgang har haft fremvisning af, hvad de arbejder med – en rigtig god form for at 
vise, hvad eleverne har lavet. Det er en rigtig god form for forældresamarbejde. 
c/ MED-udvalg 
Der er MEDudvalgsmøde på tirsdag. Trivselsundersøgelse på vej. HR interviewer 
alle medarbejder. Data fra disse sammenholdes. DLF og BUPL er med til de ekstra-
ordinære møder. 3 årsplanen skal fremlægges.  
d/ Personale/elever  
Overenskomster – KL er tavse omkring arbejdstidsaftalen.  
e/ LC/Profilskole 
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Der er sammenfald med 3 års planen for LC arbejdet og med værdierne for profilar-
bejdet. 
 
Nuv. 8. årgang har etableret godt samarbejde med alle klasserne både for blå man-
dag og med lejrskole – og de har givet ideerne videre til 7. klasse. De begynder nu at 
kunne se resultaterne af dette arbejde. 
 
I forbindelse med Lars Løkkes nytårstale er han inviteret til at besøge Finlandspar-
ken. Hvis han kommer på besøg inviteres han til også at besøge NOVAskolen.  

	
	

 
Actions/ansvar 
 

Deadline Ansvarlig Status 
 

Principper for lektier Jan 2016 AHA Åben 
Antimobbestrategi  Jan. 2018 SK Åben 
Sundhedspolitik   Åben 
Badning efter idræt  SK/AHA Åben 
Interaktion mellem alménklasserne og eliteidrætsklasserne  SK/AHA Lukket 
Lejrskoler  SK Åben 
3 årig vision for LC arbejdet  SK Åben 
Valg til kommende skolebestyrelse  Karen Åben 

 


